
Dobrý den, 

během 1 vlny pandemie COVID 19 jsme jako jediné školské zařízení v Praze 11 nabízeli obědy pro děti 
za dotovanou cenu a obědy pro seniory. Protože byly školy zavřené, obědy jsme rozváželi po 
domácnostech, nebo byly k vyzvednutí před školou. 
Tato informace byla uveřejněna na stránkách školy i na stránkách městské části Praha 11. 
 

 
 
 

Během 2 vlny pandemie COVID 19 byly opět uzavřeny školy. Školy byly uzavřeny z důvodu možnosti 

přenosu nemoci mezi dětmi. Potkávání dětí ve školní jídelně by bylo kontraproduktivní opatření.  

I přes to paní provozní školní jídelny Simona Svobodová emailem zjišťovala zájem o vyzvednutí obědů 

v jídelně školy. Nikdo neprojevil zájem. 

Proto jsme opět zvolili dovážkovou službu do jednotlivých domácností dětí a seniorů.  
Rozváželi jsme dětské obědy i obědy pro seniory v okolí.  
Hlavní město Praha spustilo projekt, do kterého jsme se okamžitě zapojili. 
OBĚDY (NEJEN) PRO DĚTI  

Citace: „Hlavní město Praha chce novým projektem "Obědy pro děti" pomoci rodičům, kteří v 

některých případech nemají čas vařit každý den svým dětem více jídel. „ 



 

 

 

Mrzí mne, že MČ má zájem o řešení problému až v době, kdy je problém ze strany soukromého 

subjektu vyřešen. Mrzí mne, že pro MČ je jediným kritériem výše nájmu, které žene do 

astronomických částek. Kvalita jídla a odbornost v oblasti zdravého nutričně vyváženého jídla není 

zahrnuta do žebříčku kritérií. Za působení společnosti Ekolandia školní catering navázala školní 

kuchyně Pošepného spolupráci s 3 lékařskou fakultou Univerzity Karlovy, obor Nutriční terapeut. V 

rámci spolupráce přišli studenti v lednu 2020 na praxi do školní kuchyně ZŠ Pošepného v Praze. Ve 2 

skupinách zde strávili vždy 5 pracovních dní se zaměstnanci Ekolandie.  

Během praxe „nakoukli pod pokličku“ ve školní kuchyni. Shlédli přípravu obědů pro více jak 1 000 

dětí, zapojili se do technologie přípravy, vyzkoušeli si sami jednotlivé činnosti. Specialistka na 



hygienické normy MUDr. Stanislava Tillmanová je seznámila s hygienickými požadavky, prošli si 

HACCP, plnění spotřebního koše. Aktivně se zapojili do inventury skladu a provedli kontrolu jídelníčku 

včetně propočtu kalorických hodnoty vybraných jídel. 

Dále si dovoluji přiložit ocenění celostátní soutěže Asociace kuchařů a cukrářů ČR, které dokládá 

kvalitu našeho vaření. Této soutěže se účastní kuchaři ze všech našich poboček, včetně pobočky 

Pošepného náměstí. 

    

 

 

Čas ukáže, zda následnický subjekt, který vyhrál VŘ, bude v následujících letech, během krizových 

situací jako pandemie, poskytovat nadstandartní služby pro děti a seniory zdarma, bez finančního 

přispění  MČ a platit astronomické nájemné.  

Děkuji 

S pozdravem 

Eva Slaná Ekolandia 

 


